
Reden stoppen organisatoren Geuzendag Zoetermeer en Toervereniging Zoetermeer ‘77  
 
Aan de hand van feiten (waarheden) geven wij, Cindy Spinders en René van der Spek, een 
zo beknopt mogelijke toelichting waarom wij en Nico Offerman, voorzitter van Toervereniging 
Zoetermeer ’77 (hierna: TVZ ’77) zijn gestopt met de organisatie van de Geuzendag 
Zoetermeer. Ter kennisname: Cindy en René waren overkoepelende organisatoren van het 
gehele evenement, Nico als medeorganisator van het onderdeel Geuzenfietstochten, 
georganiseerd door TVZ ‘77.  
 
Inleiding 
De Geuzendag Zoetermeer is/was een samenwerkingsverband tussen diverse  
Zoetermeerse verenigingen die op de laatste zondag van september een sportieve en 
gezellige sportdag organiseren. In het overlegorgaan van het evenement wordt regelmatig 
(in)formeel overlegd, telefonisch, per mail en er wordt periodiek fysiek vergaderd. 
Van ieder onderdeel/vereniging zijn er één of twee vertegenwoordigers die hun 
onderdeel/vereniging als contactpersonen vertegenwoordigen. 
 
Incidenten januari/februari 2023 
Naar aanleiding van negatieve acties, met name in mailberichten, door Ben Brinkel (sinds 
1 januari organisator van de Geuzenloop Zoetermeer), besloot de voorzitter van TVZ 
'77 (Nico Offerman) begin februari 2023 dat zijn vereniging geen onderdeel meer uitmaakte 
van de Geuzendag Zoetermeer. Ook ten aanzien van ons zijn er in die periode meerdere 
incidenten geweest met Ben Brinkel. De voorvallen en het besluit van TVZ ’77 zijn door ons 
kortgesloten met Theo Houtman (bestuurslid RRZ met de portefeuille “evenementen”). Theo 
was het (na beraadslaging met het bestuur) met ons eens dat er door Ben fouten waren 
gemaakt. Deze waren zeker niet in het belang van de Geuzendag Zoetermeer, alsmede ook 
die ten aanzien van RRZ. Op ons voorstel is er door Theo een afspraak gemaakt met Nico. 
Dit met als doel om te onderzoeken of TVZ '77 toch weer wilde aanhaken. 
 
Dit gesprek vond plaats op 13 februari jl. om 18.30 uur in het clubhuis van TVZ '77.  
Wij (Cindy en René) waren daarbij ook aanwezig. Na een prettige kennismaking deelde 
Theo het volgende mede: "Het bestuur van RRZ betreurt de gang van zaken met 
betrekking tot het optreden van Ben Brinkel. Wij zien in dat er door hem fouten zijn 
gemaakt in de communicatie naar jou (Nico, red.). Dat had niet mogen gebeuren. Het 
bestuur van RRZ biedt dan ook onze welgemeende excuses hiervoor aan. Het bestuur 
heeft voorts besloten dat Ben Brinkel met ingang van heden geen aanspreekpunt meer 
is van de Geuzenloop Zoetermeer in het kader van de Geuzendag Zoetermeer. Hij zal 
dan ook geen vergaderingen (meer) bijwonen. Wij zullen iemand anders van de 
organisatie van de Geuzenloop Zoetermeer vragen om die taak op zich te nemen." 
Op basis van laatstgenoemde toezegging/belofte heeft Nico besloten om deelname van TVZ 
'77 aan de Geuzendag Zoetermeer te continueren. Mocht Nico op dat moment hebben 
besloten om toch geen partner meer te zijn van het evenement, hadden wij onze 
vrijwilligerstaak ook neergelegd. Maar zover kwam het gelukkig dus niet. 
 
Op vrijdag 3 november jl. werd de laatste (evaluatie)vergadering gehouden van de 
Geuzendag Zoetermeer 2023. In deze vergadering werd er door de vertegenwoordiger van 
de Geuzenloop Zoetermeer voor het komende jaar een “nieuwe” vertegenwoordiger 
aangemeld: Ben Brinkel. Voor TVZ ’77 en ondergetekenden was dit uiteraard geen optie. Wij 
hebben dan ook medegedeeld hiermee niet akkoord te gaan. TVZ ’77 gaf op dat moment  
aan dat wanneer dat zou gebeuren dat dit (op 03-11) de laatste vergadering voor hen was en 
daarmee definitief stoppen. Omdat de voorzitter van RRZ bij de vergadering van de 
Geuzendag Zoetermeer aanwezig was had hij op dat moment al kennis van de controverse 
cq. stelling(en) van partijen. 
 



In de dagen na de vergadering heeft het bestuur van de vereniging overlegd. 
Op 21 november jl. werd door de voorzitter van RRZ aan ons medegedeeld dat zij de 
kandidatuur van Ben Brinkel steunt, hij zal m.i.v. 2024 als vertegenwoordiger van de 
Geuzenloop Zoetermeer zitting nemen in de Geuzendag Zoetermeer organisatie. 
 
N.a.v. laatstgenoemde beslissing werd door de voorzitter van TVZ ’77 op 22 november jl. om 
13:37 uur een mailbericht verzonden aan de medeorganisatoren. Hierin staat: Na zorgvuldige 
overweging heb ik besloten om alle werkzaamheden met betrekking tot dit evenement stop te 
zetten. Deze beslissing is niet lichtvaardig genomen. Het komt voort uit het feit dat de afspraken die 
we in februari met het bestuur (van RRZ, red.) hebben gemaakt, niet zijn nagekomen. Ik had gehoopt 
dat deze afspraken zouden worden gewaarborgd, maar helaas is dat niet het geval. 
 
Op 22 november jl. om 21:29 uur hebben wij, ondergetekenden, een mailbericht verzonden 
naar alle organisatoren met daarin de volgende tekst: 
Parallel aan de constatering van Nico Offerman hebben wij ook vastgesteld dat het bestuur 
van RRZ (bij monde van Theo Houtman) de in februari jl. gemaakte afspraak thans niet 
nakomt. Wij betreuren dit. Gelet op het vorenstaande hebben wij met pijn in onze harten 
besloten om te stoppen als organisatoren van de Geuzendag Zoetermeer.  
 
Het vorenstaande is de reden is waarom TVZ ’77, en wij daaraan gekoppeld, uit de 
Geuzendag Zoetermeer zijn gestapt. Inmiddels is de informatie bekend bij een paar honderd 
mensen, te weten met medeorganisatoren, het bestuur en leden van TVZ ’77 en de mensen 
die dat weer via hen hebben vernomen. De schade is inmiddels enorm. 
 
Conclusie 
Nu, 9 maanden na 13 februari jl., blijkt dat het bestuur van RRZ de in februari jl. gedane 
toezegging/belofte (lees: besluit) niet nakomt. Er is nu eenzijdig (en kennelijk unaniem) door 
het bestuur van RRZ besloten om niet af te wijken van het voorstel van de organisatie van de 
Geuzenloop Zoetermeer (op 03-11) om Ben Brinkel m.i.v. de editie 2024 toch als 
aanspreekpunt van dat onderdeel binnen de Geuzendag Zoetermeer te plaatsen.  
Op basis van dat feit (vertrouwen) hebben de voorzitter van TVZ '77, en in het verlengde 
daarvan wij, besloten om per direct te stoppen met de organisatie van de Geuzendag 
Zoetermeer. Dit is het eerlijke verhaal, de waarheid en niets anders dan de waarheid. 
 
En ja, wij beseffen dat dit geen positief verhaal is voor RRZ. Het is niet iets om trots op te 
zijn: gedane toezeggingen/beloftes niet nakomen en daardoor vrijwilligers in de kou laten 
staan, lees ernstig te beschadigen. Daarnaast is er door het onjuist handelen door het 
bestuur van RRZ veel schade (en schande) veroorzaakt bij een collega sportvereniging. 
Dit bericht zal bij ander Zoetermeerse (sport)verenigingen ook niet onopgemerkt blijven. 
 
Gelet op de door Michael Jurriaans voorgelezen uitleg over het waarom wij gestopt zouden 
zijn, blijkt dat het bestuur niet wil vertellen/uitdragen wat de echte waarheid is. Dat wat werd 
voorgehouden is onvolledig en onjuist (geen waarheid). Wij, als vrijwilligers van RRZ en een 
collega sportvereniging zijn door deze serieuze fout van het bestuur ernstig beschadigd. 
 
Voorleggen aan leden 
De vraag die zich nu opwerpt, en aan alle leden wordt voorgehouden, is deze: 
Is een bestuur dat een besluit neemt (op 13 februari jl.) en deze 9 maanden later (op  
21 november jl.) simpelweg ter zijde schuift, en daarbij zowel eigen vrijwilligers alsook 
een collega sportvereniging ernstig beschadigd, (nog) geloofwaardig? 
 
 
w.g. Cindy Spinders en René van der Spek 


